
7 سیاسی

علیرضابیگی عضو کمیسیون امور داخلی کشور : 

300 دستگاه شاسی بلند در یک 
فرآیند متقلبانه به مجلس داده شد

سرویس سیاسی- احمــد علیرضابیگی عضو 
کمیســیون امور داخلی کشور و شورا های مجلس 
شــورای اســامی درباره جنجال شاسی بلند ها در 
مجلس گفت: موضوع این است که نماینده مجلس 
در معرض یک توطئه ای قرار گرفته و معاون مجلس 
به او زنگ زده و گفته که برای شــما این ماشین ها را 
در نظر گرفتیم و شرطشان این است که باید به اسم 

داماد، عروس، شوفر یا رئیس دفترتان باشد.
وی ادامــه داد: این کار در یک فرآیند مجرمانه 
اتفاق افتاده یعنی یک شــرکتی به نــام رادین مبین 
غرب با بهمن موتور قرارداد امضا کرده که ارکان این 
شرکت دو دختر هستند که در کوهدشت لرستان در 
حال چوپانی هستند. در این شرکت یکی مدیرعامل 
و دیگری رئیس هیئت مدیره است و با یک سرمایه 
ثبتی صد هزار تومانی این شرکت را تاسیس کردند 
که بعدا معلوم شد این دو دختر اصا روحشان هم از 
این قضیه خبر ندارد، اما از کارت ملی این ها استفاده 

شده است.
نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در مجلس 
بیــان کرد: این ها با شــرکت بهمن موتــور قرارداد 
سیصد دستگاه شاسی بلند امضا کردند. همان شاسی 
بلند هایی که به نمایندگان مجلس، خانواده هایشان و 

مدیران مجلس داده شده است.
علیرضابیگی اظهار کرد: این سیصد دستگاه در 
یک فرآیند متقلبانه به نمایندگان، کارکنان و مدیران 
داده شده و الان باید کشف شود که موضوع چه بوده 
و با چه نیتی این کار صورت پذیرفته و امضای معاون 
مجلس پای این قرارداد و دســتور واگذاری چه کار 
می کند. وی ادامه داد: چرا کسی از بهمن موتور سوال 
نمی کند به چه اعتباری آمدی سیصد دستگاه خودرو 
را در حالــی که معامله و واگذاری خودرو خارج از 
سامانه عمومی واگذاری خودرو ممنوع است آن را 

واگذار کردی؟ 
عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شورا های 
مجلس گفت: چرا نماینــده ملت که این تخلف را 
آشــکار کرده باید یک ســال حبس بکشد. هیئت 
نظارت بر رفتــار نمایندگان بر چــه مبنایی چنین 
تصمیمی گرفــت که تریبون نماینــده را ببندید و 
خودش را هم به دادگاه بفرستند و دادگاه هم به یک 
ســال زندان محکومش کند. وی اضافه کرد: حکم 
بنده نقض نشده و الان منتظر رای دادگاه تجدیدنظر 
هســتم. این مصونیت پارلمانی چه شد؟ اصل ۸۴ و 

اصل ۸۶ قانون اساسی چه شد؟
نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در مجلس 
تصریح کرد: از ابعاد مختلف تاثیر این ماجرا را شاهد 
هستیم. چرا باید با نماینده مجلس این طور رفتار شود 
و چرا در این چهار ماه هیچ چیز معلوم نشده است. 
من که تمام مدارک و مستندات را دادم و منتشر کردم 
و در اختیار مردم هم هست چرا نمی خواهند واقعیت 
مشخص شود. علیرضابیگی بیان کرد: هئیت نظارت 
بر رفتــار نمایندگان امتحان خیلــی بدی پس داد. 
بستن میکروفون نماینده و اینکه مصونیت پارلمانی 
نماینده را بردارند و به دادگاه معرفی کنند و بگویند 
اظهاراتش کذب بوده در صورتی که حالا مشخص 

شده اظهارات درست بوده، اما حالا به واسطه همین 
اظهارات، متهم به نشر اکاذیب شدم و حکم یک سال 

زندان به من دادند.
وی ادامه داد: من باید به دادگاه بروم تا ببینم چه 
می گویند و هیئت نظــارت باید از نظر خود عدول 
کند که اظهارات بنــده کذب نبوده و در چارچوب 
وظایف نمایندگی بوده اســت.نماینده مردم تبریز، 
اســکو و آذرشــهر در مجلس تصریح کرد: اگر این 
موضــوع در چارچوب وظایف نمایندگی نبود پس 
چه بوده؟ آیا کار شــخصی بنده بوده؟ این کاری که 
بنده انجــام دادم در چارچوب وظایف نمایندگی و 
بدیهی تریــن کاری بوده که من انجام دادم. من دیدم 
که این ماشــین ها را دارند در مجلس پیاده می کنند 
و اینجا هم اســتیضاح وزیــر صمت در جریان بود. 
من حق دارم بپرسم که این موضوع چه بوده است.

اسامی افرادی که خودرو دریافت نکرده 
باشند را اعلام می کنیم

حجت الاسام مجتبی ذوالنوری نایب رئیس 
مجلس شــورای اسامی هم در صحن علنی گفت: 
هیئت نظــارت بررفتــار نمایندگان بعــد از نطق 
علیرضابیگی نماینده مردم تبریز و آذرشهر و اسکو 
برای جلوگیری از التهاب اوضاع تصمیمی را اتخاذ 
کرد و ســپس بعد از تشکیل نخستین جلسه هیئت 
نظــارت جدید منع نطق نماینده یاد شــده به کلی 
برداشــته شــد. نماینده مردم قم در مجلس شورای 
اسامی با اشاره به اتهام دریافت خودرو شاسی بلند 
از ســوی نمایندگان مجلس و ارتباط آن با استیضاح 
وزیر صمت اظهار کرد: تاش هیأت نظارت در دوره 
قبل و اکنون نشان می دهد هیچ ارتباطی بین موضوع 
اســتیضاح و تحویل خودرو شاسی بلند به برخی از 
نمایندگان وجود نداشته است؛ در واقع این دو مقوله 

بی ربط هستند.

وی افزود: تعــداد زیادی از نمایندگان نامه ای 
خطــاب به هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان مرقوم 
کردند مبنی بر اینکــه وکالت تام و اختیارات کامل 
می دهند و مصرانه می خواهند که موضوع را بررسی 
کرده و چنانچه نماینده امضاکننده خودش یا همسر 
و فرزندانــش و نزدیکانش و اعضای دفترش یا هر 
فردی با ســفارش وی خودرویــی تحویل گرفته 
باشد، می توان به رسانه ها اعام کنیم، اما اگر این کار 

صورت نگرفته باید عدم آن اعام شود.
نایب رئیس مجلس شــورای اسامی تصریح 
کرد: شــبهه ای مطرح شــده چنانچه ممکن است 
تعدادی خودرو گرفته باشــند، اما چرا دشمنان باید 
برای تخریب چهره مجلــس انقابی و نمایندگان 
خدوم ســوار بر این موج شــوند، لذا هیئت نظارت 
بر رفتار نمایندگان در حال بررســی کامل موضوع 
بوده و با دستگاه های مختلف مکاتبه کرده است. اگر 
فــرض کنیم فردی خودرویی از نمایندگان دریافت 
کرده باشــد که بر اساس بررسی های فعلی به اندازه 
انگشتان دست هم نیست؛ اگر کسانی این کار را کرده 
باشند ما اســامی افرادی که خودرو دریافت نکرده 

باشند را اعام می کنیم. 
حجت الاسام ذوالنوری گفت: اینکه مجلس 
انقابی بخواهد در این زمینه آسیب ببیند باید توجه 
کنیم راهبرد اصلی دشمنان انقاب اسامی در شرایط 
کنونی اعتبارزدایی از نظام و مســئولین است؛ باید 
بدانیم در شایعاتی که دیگران در موضوعات مختلف 
می ســازند در گردابش قرار نگیریم و همچنین اگر 
مســئولی در هر سطحی و هر جایگاهی به صورت 
رانتی ویژه خواری از جایگاه خودش برخاف قانون 
تخلفی مرتکب شد و کاری کرد، باید معرفی کرد تا 
سره از ناسره در نظام اسامی تفکیک شود و هر دو 

بعد موضوع پیگیری خواهد شد.

سرویس سیاسی- نماینده مردم تهران در مجلس 
شــورای اســامی توضیحاتی درباره طرح اصاح 
جدول حوزه های انتخابیه مجلس شــورای اسامی 

و تعداد نمایندگان آن ها داد.
اقبال شاکری درباره طرح افزایش تعداد نمایندگان 
مجلس شورای اســامی، گفت: طرح مجلس برای 
افزایش تعداد نمایندگان در کمیسیون شوراها مصوب 
شــده، اما هنوز در صحن مجلس بررسی و تصویب 
نشده است. دو هفته آینده هم مجلس تعطیل است و 
بعد از شروع جلسات علنی مجلس اگر لایحه برنامه 
هفتم توسعه در دستورکار قرار نگیرد، اولین طرح در 
دستور، طرح مربوط به افزایش تعداد نمایندگان است.
وی بیان کرد: بر اســاس این طرح به حوزه های 
انتخابیــه آذربایجان غربی، بوشــهر، چهارمحال و 
بختیاری، خراسان جنوبی، خراسان شمالی، قزوین، 

قم، کردســتان، کرمانشــاه، کهگیلویه و بویراحمد، 
مازنــدران و مرکزی یک نماینده اضافه می شــود که 
بر حســب میزان جمعیت و اقلیم و مسائل منطقه ای 
مشخص می شود که در کدام حوزه افزایش اتفاق بیفتد.
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اسامی ادامه 
داد: همچنین به استان های اصفهان، خراسان رضوی، 
خوزستان، هرمزگان و یزد دو نماینده، فارس، کرمان، 
البرز و سیســتان و بلوچستان ۳ نماینده و به تهران ۵ 
نماینده اضافه می شود.شاکری تصریح کرد: بر اساس 
این طرح، شهرســتان مارد و قدس از شــهریار جدا 
می شوند و هر کدام یک نماینده خواهند داشت و حوزه 
انتخابیه قدس، مارد و شهریار تبدیل به حوزه انتخابیه 
شهریار می شود.وی ادامه داد: حوزه انتخابیه رباط کریم 
و بهارستان که یک نماینده داشتند، از هم جدا می شوند 
و هر کدام یک نماینده خواهند داشت. پردیس از شهر 

تهران جدا می شود و نماینده مستقل خواهد داشت و 
حوزه انتخابیه ورامین، پیشــوا و قرچک یک نماینده 
داشته که یک نماینده دیگر به آن اضافه می شود و دارای 
دو نماینده می شود. در خود حوزه انتخابیه شهر تهران 
بــا توجه به اینکه پردیس از آن جدا می شــود، تبدیل 
به حوزه انتخابیه تهران، ری، شمیرانات و اسامشهر 
می شود، اما تعداد نماینده های تهران کم نمی شود. در 
کل این تغییرات، ۴۰ نماینده اضافه می شــود و تعداد 
نمایندگان از حــدود ۳۰۰ نفر به ۳۳۰ تا ۳۴۰ نماینده 
می رسد. اگر این مصوبه کمیسیون بعد از برنامه هفتم 
در مجلس بررسی شود، به انتخابات امسال نمی رسد.

وی تاکید کرد: این طرح اصاً ربطی به اصاح قانون 
انتخابات ندارد و خیلی قبل تر از طرح انتخابات تناسبی 
و اینکه احزاب و گروه ها تعداد نماینده ای مشخص در 

مجلس داشته باشند، وجود داشته است.

عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شورا های مجلس گفت: سیصد دستگاه شاسی بلند در یک فرآیند متقلبانه به نمایندگان، کارکنان و مدیران مجلس
 داده شده است.

باید بدانیم در شــایعاتی که دیگران در موضوعات مختلف می سازند در گردابش قرار 
نگیریم و همچنین اگر مسئولی در هر سطحی و هر جایگاهی به صورت رانتی ویژه خواری 
از جایــگاه خودش برخلاف قانون تخلفی مرتکب شــد و کاری کرد، باید معرفی کرد تا 
ســره از ناسره در نظام اسلامی تفکیک شود و هر دو بعد موضوع پیگیری خواهد شد.

سرویس سیاسی - یــک نماینده 
مجلس شورای اسامی گفت: بسیاری 
از منتقدین وضعیت موجود و این نحوه 
قانون گذاری و این روش برخورد قهری 
با موضوع حجاب متدینین جامعه هستند 
معین الدین سعیدی، درباره این که برخی 
از نمایندگان مجلس از تریبون بهارستان 
سعی در دوقطبی کردن مسئله حجاب 
در کشور دارند و عنوان می کنند جامعه 
برای زنان چادری از ســوی دیگر افراد 
خطرناک شده است و عواقب طرح این 
مســائل از تریبون عمومی کشــور، گفت: اولاً ما هیچ خاء قانونی برای موضوع 
حجاب نداریم و ثانیاً نمی شود فقط زمان انتخابات و راهپیمایی ها که شد دختران 
این سرزمین که ممکن است حجاب شان مورد تائید ما نباشد، جلوی دوربین قرار 
گیرند. این نماینده مجلس با بیان این که اتفاقا بسیاری از منتقدین وضعیت موجود 
و این نحوه قانون گذاری و این روش برخورد قهری با موضوع حجاب  متدینین 
جامعه هستند، عنوان کرد: بسیاری از خانم های محجبه می گویند چرا باید چنین 
تقابلی به سطح جامعه کشیده شود و چرا مردم باید در مقابل یکدیگر قرار گیرند؟

وی یادآور شد: عزیزان اعام کردند دشمن دنبال این است که این لایحه موفق 
نشود، بنده معتقدم همین حالا هم دشمنان این مرز و بوم به خاطر این موضوع ذوق 
زده خواهند شد و چه بسا دشمن دنبال این نحوه تقابل هاست و دنبال این است که  

سعی کند تصویری از کشور ایجاد شود که انگار مردم در برابر هم قرار گرفته اند.
نماینده چابهار در مجلس شورای اسامی بیان کرد: من با چنین رویکردهای 
مخالفم چراکه اگر بنا بود این رویکردها جواب دهد تا امروز جواب داده بود. چه 
بسا بسیاری از کسانی که به زعم ما این حکم الهی را رعایت نمی کنند، شاید واکنش 
تقابلی با این نحوه مدیریت کشور دارند.وی درباره اصل هشتاد و پنجی شدن لایحه 
عفاف و حجاب عنوان کرد: ما تجربه بسیار بسیار تلخی از اصل هشتادوپنجی شدن 
در این مجلس داریم. چه بحث طرح صیانت و چه موضوع قانون جوانی جمعیت 
که هیچ کدام ماحظات کارشناسی لازم را نداشتند و بسیاری از متولیان طرح ها به 
شکست این طرح ها واقف هستند.این نماینده مجلس شورای اسامی با بیان این که  
انتظار بود طرح ها و لوایحی که تا این اندازه در جامعه حساسیت ایجاد می کند در 
صحن مجلس و در مقابل دیدگان مردم و رسانه ها بررسی شود، عنوان کرد: شاهد 
بودیم علیرغم این که تعدادی از نمایندگان به شــدت مخالف اصل هشتادوپنجی 
شــدن لایحه عفاف و حجاب بودند، متاســفانه قاطبه نمایندگان رأی دادند و این 
کمیسیون هم لایحه بررسی شد. معتقدم با این شرایط و اتفاقات نمی توانیم مطلوب 
را حاصل کنیم.وی با بیان اینکه با استفاده از قوه قهریه و با وضع جریمه های آنچنانی 
مگر می شود فلسفه حجاب را تبیین کرد، اظهار داشت: صد در صد کشف حجاب 
حرام شرعی و سیاسی است اما روش هایی که از سوی مسئولین امر برای مقابله با 
این حرام شرعی و سیاسی اتخاذ می شود حتما منجر به تقابل مردم با مردم می شود، 
حتما منجر به سواســتفاده دشمنان ملت و مردم می شود.سعیدی خاطرنشان کرد: 
از ســوی دیگر معتقدم ما در حال حاضر خاء قانونی درباره این موضوع نداریم 
که بخواهیم وقت مجلس را که می توانست برای موضوعات بسیار اولویت دارتر 
صرف شود، اختصاص دهیم. درحال حاضر ماده ۶۳۸ قانون مجازات های اسامی 
در این خصوص واضح نظر دارد، می توانستند از این ظرفیت قانونی استفاده کنند.

وی افزود: ما مســائلی داریم که مردم آن ها را اولویت خودشان می دانند اگر 
کشف حجاب حرام شرعی و سیاسی است آیا این نظام بانکی مبتنی بر ربا که در 
حکم محاربه با ذات باری تعالی است، حرام نیست؟ آیا این تورم لجام گسیسخته، 
آیا پر کشیدن مرغ از سفره های مردم، آیا ضجه ای که بیماران خاص برای داروهای 
خودشان  می  زنند، آیا معضاتی  که جامعه معلولین و جامعه کارگری با آن دست 
و پنجه نرم می کنند و آیا مشکاتی که معلمین خرید خدمات و حق التدریس دارند 
نباید در اولویت کاری ما قرار گیرد؟ معتقدم به جای این روش ها باید سراغ نهادهایی 
بروند که میلیاردها تومان اعتبار برای تبیین فلسفه عفاف و حجاب می گیرند، بروند 
و ببینند چه کرده اند. نماینده چابهار در مجلس شورای اسامی تاکید کرد: وانگهی 
چه کسی گفته حجاب با عفاف یکی است. من با اصل این موضوع مخالف هستم 
چه بسا ممکن است برخی از افراد محجبه آن عفت لازم را نداشته باشند و برخی از 
افرادی که حجاب شان کامل نیست کاما عفیف بوده و زیست عفیفانه داشته باشند. 
از همین رو به جای این رویکردها و برخوردها ای کاش به ســیره امامین انقاب 
توجه می کردیم کاش به سیره شهید حاج قاسم سلیمانی توجه می کردیم من معتقدم 
با این روش ها صرفا جز اینکه تنش ایجاد شــود و تقابل مردم با مردم اتفاق بیفتد، 
به جایی نخواهیم رسید.وی یادآور شد: کاش به این موضوع توجه کنیم که امروز 
۷۵ درصد از مساجد درون شان نماز جماعت برگزار نمی شود، نماز که اهمیتش از 
حجاب بیشتر است لذا با جمیع این موضوعات هم با این خود لایحه بنده مخالفم 

و هم به طریق اولی با اصل هشتاد و پنجی شدن آن مخالف بودم.

سرویس سیاسی -رئیس کمیته نظام اداری کمیسیون تلفیق از مخالفت این 
کمیته با پیشــنهاد دولت مبنی بر محدودیت تبدیل وضعیت نیروهای پیمانی به 

استخدام رسمی در برنامه هفتم خبر داد.
سیدکریم حسینی رئیس کمیته نظام اداری کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم 
توسعه در رابطه با طرح موضوع »مخالفت یا محدودیت تبدیل وضعیت نیروهایی 
که تبدیل به پیمانی می شوند به وضعیت استخدام رسمی قطعی«، گفت: ببینید این 
مســاله پیشنهاد دولت در برنامه هفتم است که مثا دیگر نیروی پیمانی به رسمی 
تبدیل نشود که ما با این مساله مخالفت جدی داریم. البته این موضوع هنوز به صحن 
کمیسیون نیامده است و قطعا هم در صحن یکی از چالش های جدی و مورد بحث 
نمایندگان خواهد بود.وی ادامه داد: در پیشنهاد دولت هم بحث رسمی شدن منتفی 
شده، هم اینکه اشاره ای به بحث تعدد قراردادها نشده است.رئیس کمیته نظام اداری 
تصریح کرد: مطلبی که تاکید داریم این اســت که روال رســمی شدن طی شود با 
شرایطی که پیمانی هم ۳ الی ۵ سال را طی کند که در این خصوص مانعی نیست؛ 
اما اینکه تبدیل به رسمی نشود و دوباره پیمانی شود مورد مخالفت ماست.وی افزود: 
علت مخالفت هم این است که در قراردادهایی که اعتباری است براساس آن کارمند 
یا کارگری که در یک جایی مشغول است احساس می کند که از امنیت شغلی، ثبات 
و آرامش روانی در این مساله برخودار است. اینکه ما بخواهیم با چنین احکامی این 
امنیت شغلی و این آرامش روانی را به هم بزنیم شایسته نیست و در شأن کارمندان 
نیست.حسینی در ادامه به استدلال دولت اشاره کرد و ابراز داشت: اشاره شده است 
بــه این که ما می خواهیم بهره وری را افزایش دهیم، بهره وری قطعا یک اصل مهم 
در نظام اداری اســت ولی راه های دیگری برای افزایش و ارتقاء آن وجود دارد. ما 
هیچ مطالعه ای را درخصوص ارتباط رسمی بودن یا نبودن با بهره وری بالا ندیدیم، 
بنابراین هم جایگاه رسمی بودن و هم پیمانی بودن حفظ می شود.وی اضافه کرد: 
از سوی دیگر بحث تعدد و تنوع قراردادهاست که آن را در طرح ساماندهی داریم 
و اینجــا هم در برنامه هفتم اصرار داریم که این تنوع به یک شــکلی از بین برود.
حســینی گفت: در مجموع ما نسبت به این مساله در کمیته نظام اداری کمیسیون 
تلفیق مخالفت کردیم اما هنوز این موضوع در صحن کمیسیون مطرح نشده و در 

آنجا نیز مخالفت خواهیم کرد.

سرویس سیاسی - عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی گفت: 
امیدوار هســتیم ظرف چند روز آینده آئین نامه واردات خودروهای کارکرده با 
عمر کمتر از ۵ ســال نهایی شــده و افراد حقیقی و حقوقی بتوانند خودرو وارد 
کنند. اسماعیل حسین زهی با اشاره به گام مجلس و دولت برای واردات خودرو، 
بیان کرد: اقتصاددانان معتقدند که قیمت اماک و زمین از زمانی افزایش پیدا کرد 
که جلوی واردات خودرو گرفته شــد.وی ادامه داد: از زمانی که جلوی واردات 
خودرو گرفته شد، قیمت مسکن از روند نزولی به یکباره وارد روند صعودی شد. 
زمانی که جلوی واردات خودرو گرفته شــد، حباب بازار مسکن چنان بالا رفت 
که ریشه اصلی آن جاری شدن نقدینگی به این سمت بود. بنگاه های اقتصادی از 
یک طرف و دلالان از طرف دیگر از این فرصت استفاده کرده و قیمت را در بازار 
مسکن بالا بردند.این عضو کمیسیون عمران مجلس تصریح کرد: یکی از اقدامات 
خوب مجلس و دولت تصویب واردات خودروهای کارکرده با عمر کمتر از پنج 
ســال بود. علی رغم همه مقاومت ها و مخالفت ها مجلس ایستاد و این موضوع 
نهایی شد. امیدوار هستیم هرچه سریع تر آئین نامه واردات خودروهای کارکرده 
تنظیم و نهایی شود تا افراد حقوقی و حقیقی بتوانند خودرو وارد کنند.حسین زهی 
گفت:  پیش بینی می شــود ظرف چند روز آینده آئین نامه واردات خودروهای 
کارکرده نهایی شود و شاهد واردات این خودروها به کشور باشیم چراکه زمانی 
که خودرو وارد شــود قاعدتا رقابتی در حوزه کیفیت بین خودروهای داخلی و 
خارجی ایجاد می شود. وی در ادامه تاکید کرد: اکنون برای خرید یک خودروی 
داخلی از کارخانه باید یک سال انتظار کشید اما زمانی که واردات انجام شود هم 
به نیاز بازار بهتر جواب داده می شود و هم تولیدات داخلی در زمان کوتاه تری به 

دست مصرف کننده می رسد.

ســرویس سیاســی - عضو 
کمیســیون برنامــه و بودجه مجلس 
گفــت: در لایحه بودجه ســال ۱۴۰۰ 
به جز حــدود ۳۱۰ همــت که برای 
یارانه نقدی گذاشتیم، یک مبلغی را به 
صورت کلی برای تأمین برخی از موارد 

از جمله کالابرگ در نظر گرفتیم.
محســن زنگنه ، درباره مرحله 
جدید طرح کالابرگ الکترونیک مبنی 
بر افزایش ۳۰ درصدی اعتبار یارانه ای 
و ثبات یک ساله قیمت ۱۱ قلم کالای 

اساســی برای همه خانوارهای دهک های اول تا سوم، اظهار داشت: ما در لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۰ به جز حدود ۳۱۰ همت که برای یارانه نقدی گذاشتیم، یک 
مبلغــی را به صورت کلی برای تأمین برخــی از موارد از جمله کالابرگ در نظر 

گرفتیم. یعنی به دولت برای اعطای کالابرگ الکترونیک اختیار دادیم.
وی بیان کرد: نظرم این است که اگر ما می خواهیم به مردم کالابرگ دهیم، باید 
آن کالابرگ جدا از یارانه نقدی باشد که الان پرداخت می شود. علت این مسئله آن 
است که مردم برای یارانه نقدی خود با توجه به مشکات معیشتی که دارند، برنامه  
ریزی کردند و تجربه چند ماه گذشته و طرح های قبلی هم نشان داده آن طور که 
باید و شاید استقبالی از کالابرگ الکترونیکی صورت نگرفت و این کار، مردم را 
درگیر محاسبات ریاضی و عددی می کند. عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
شورای اسامی تصریح کرد: پیش بینی بنده آن است که اگر ما بخواهیم یارانه نقدی 
را تبدیل به کالابرگ کنیم، خیلی از آن استقبال نشود. بهتر است دولت پرداخت 
یارانه نقدی را به همین روش ادامه دهد و اگر می خواهد کالابرگ دهد، از ســایر 
منابع که در بودجه پیش بینی شده است، استفاده کند.نماینده مردم تربت حیدریه 
در مجلس شورای اسامی ادامه داد: به جای تخفیفات ۲۰ تا ۳۰ درصدی برخی 
از کالاهای اساسی، بهتر است دولت اعام کند ما یک کالابرگ جدا از یارانه نقدی 
به برخی از دهک ها می دهیم و افراد می توانند از آن استفاده کنند.زنگنه ادامه داد: 
زمانی که موضوع کالابرگ در مجلس دنبال می شد، پیشنهاد ما این بود که دولت به 
صورت کالابرگ مابه التفاوت سبد غذایی مردم را دهد. مطابق با علم اقتصاد زمانی 
که درآمدی برای خانواری ایجاد می شــود، قطع آن درآمد و تبدیل آن به هر چیز 
غیرنقدی، تبعات بسیار ناگواری برای آن خانوار دارد چرا که آنان مصرف خود را 

بر اساس آن درآمد تنظیم می کنند.
عضو هیئت رئیسه کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه اظهار داشت: 
در اقتصاد گفته می شود زمانی که شما درآمد مردم را بالا می برید، افراد خودشان 
را با آن شرایط وفق می دهند و زمانی که آن درآمد را از آنان می گیرید، آن افراد به 
همان سطح مصرف قبلی عادت کردند و نمی توانند مصرف خود را کاهش دهند 
و این باعث می شود که آن خانوار یا بدهکار شود یا بخواهد از جاهای دیگر پول 
فراهم کند و تبعات منفی دارد.زنگنه گفت: پیشنهاد ما آن است که ما ۳۱۰ همت 
برای یارانه نقدی و معیشتی در نظر گرفتیم و دولت آن را بر همین اساس پیش ببرد 
و منابع دیگری برای کالابرگ گذاشتیم که در اختیار دولت است و دولت می تواند 

از آن منابع برای اعطای کالابرگ الکترونیک استفاده کند.

ســرویس سیاسی -وزیر کشــور گفت: چهره  بودن یا نبودن کاندیداها به 
ارزش گذاری منجر می شود و نمی خواهیم این اقدام را انجام دهیم اما باید گفت که 
از همه طیف های فکری در انتخابات پیش ثبت نام کردند. احمد وحیدی در حاشیه 
جلسه هیئت دولت ظهار کرد: نقد مردم بر عملکرد ما بسیار خوب است. از خدا 
می خواهیم که مردم ما را نقد کنند. وی در پاســخ به این پرسش که آیا در وزارت 
کشور جلوی اقدامات تشریفاتی و هزینه بر گرفته شده است یا نه، تصریح کرد: اگر 
منظور از تشریفات، کارهای زائد است که نباید انجام شود، چون مذموم است و 
انجام ندادن این کارها، حسن نیست بلکه یک تکلیف است.وحیدی درباره طرح 
آبرسانی به زابل یادآور شد: در مورد آبرسانی به زابل به  شدت در تاش هستیم . 
البته برخی از پروژه ها ممکن اســت زمان بر باشد ولی از موضوعات جدی و در 
دستور کار ما است. وزیر کشور درباره پیش ثبت نام چهره های سیاسی در انتخابات 
و اینکه آیا آماری از پیش ثبت نام آنان وجود دارد یا خیر، گفت: چهره بودن یا نبودن 
کاندیداها به ارزش گذاری منجر می شود و ما نمی خواهیم این اقدام را انجام دهیم 
امــا باید بگویم که از همه طیف های فکری در انتخابات پیش ثبت نام کردند. وی 
در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات وزارت کشور برای راهپیمایی اربعین اظهار 
کرد: کارها در حال انجام اســت. مشکلی در ســامانه سماح داشتیم که از دیروز 
یک ســامانه هم ســازمان حج و زیارت راه اندازی کرد و امیدواریم امروز مشکل 
سامانه اصلی هم رفع شود.وحیدی در پاسخ به پرسشی درباره آخرین وضعیت 
پرونده حمله تروریستی به حرم شاهچراغ، تاکید کرد: متهمان این پرونده از سوی 
دستگاه های اطاعاتی و امنیتی دستگیر شدند و باید محاکمه شوند و مراحل بعدی 
طی شود. خود فرد تروریست اهل تاجیکستان بوده است.وزیر کشور در پاسخ به 
پرسشی درباره انتقادات نسبت به در نظرنگرفتن اقدامات حفاظتی برای جلوگیری 
از تکرار چنین رخدادهایی در حرم شاهچراغ، تصریح کرد: برنامه حفاظتی از حرم 
شاهچراغ در نظر گرفته شده و اقدام هم شده بود اما در مقایسه با حمله ای که طراحی 
شــده بود  و پیش بینی های صورت گرفته و حتی شلیک به فرد مهاجم، این اتفاق 

تلخ رخ داد. البته تحکیم حفاظت از حرم شاهچراغ هم در دستور کار قرار دارد.

سعیدی نماینده مجلس شورای اسلامی:

روش های برخی مسئولین برای مقابله 
با بی حجابی منجر به تقابل مردم با 

مردم می شود

حسینی مطرح کرد؛

مخالفت کمیته نظام اداری با پیشنهاد 
دولت برای محدودیت تبدیل وضعیت 

نیروهای پیمانی به رسمی

یک عضو کمیسیون عمران مجلس مطرح کرد:

پیش بینی نهایی شدن آئین نامه واردات 
خودروهای کارکرده تا چند روز آینده

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

مجلس علاوه بر یارانه منابعی را برای 
کالابرگ در اختیار دولت گذاشت

وحیدی در حاشیه جلسه هیات دولت؛

از همه طیف های فکری در انتخابات 
پیش ثبت نام کردند

 

ســرویس سیاسی -ســخنگوی دولت از 
ارتقای تســهیات طرح کالابــرگ الکترونیکی 

برای ۵ دهک ابتدایی خبر داد.
علی بهادری جهرمی در پایان جلسه هیات 
دولت با حضور در جمع خبرنگاران با اشــاره به 
مصــورات امروز عنوان کرد: امروز هیات وزیران 
مصوبات زیادی داشــت. بــه دلیل اینکه در هفته 
دولــت هســتیم، گزارشــی از پیشــرفت طرح 
کالابرگ الکترونیکی از ســوی وزیر کار ارائه شد 
و تصمیم گیری نهایی این شد که امکان استفاده از 
تســهیاتی که در این طرح و در این مرحله برای 
۳ دهک فراهم شــده بود بــرای ۵ دهک ابتدایی 

ارتقا پیدا کند.
وی افــزود: این کار مقدماتش نهایی خواهد 
شد و جزئیاتش از سوی وزارت کار اطاع رسانی 

عمومی می شود.
ســخنگوی دولت یــادآور شــد: در مورد 
مصوبــات  امروز هم بیشــتر مصوبــات ناظر به 
اصاحاتی بود که هیات تطبیق نکاتی را به دولت 

اعام کرده بود و مورد اصاح قرار گرفت.
وی ادامه داد: یکی از آیین نامه های جدیدی 
که امروز تصویب شــد، آیین نامــه نحوه جبران 
خســارت های وارده به کارکنان نیروی انتظامی 
بود. دیه یا خســاراتی که احیانا در حین ماموریت 
یا انجام وظایف کارکنان نیروی انتظای به آنها وارد 
می شــود، آیین نامه چگونگی محاسبه و پوشش 

بیمه و جبران خسارات را داشتیم.
بهادری جهرمی در مورد سفر رئیس جمهور به 
آفریقای جنوبی هم گفت: این مساله اطاع رسانی 

شد رئیس جمهور عازم سفر خواهند بود.
وی در پایــان ضمن تبریــک هفته دولت 
سالگرد شهیدان باهنر و رجایی را گرامی داشت.

سخنگوی دولت خبر داد؛

ارتقاء تسهیلات طرح کالابرگ الکترونیکی برای ۵ دهک ابتدایی

شاکری مطرح کرد؛

جزئیات طرح افزایش تعداد نمایندگان مجلس
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